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19. Interpelácie poslancov 
 

 

Predkladateľ:  JUDr. Roman Mács, primátor mesta 

Spracovateľka: Mgr. Katarína Mišovičová, asistentka prednostu 

 

 

Predloženie odpovedí na interpelácie poslancov 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva zo dňa 21.03.2024 

 

Adam Solga 

• Prečo nebola vymenovaná riaditeľka CVČ – p. Z. Majerníková? 

Dňa 31.01.2024 predložila Rada školy pri Centre voľného času, Mladoboleslavská 

3, Pezinok návrh zriaďovateľovi na vymenovanie riaditeľa na základe výsledkov 

výberového konania podľa §4 zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a 

školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov (ďalej len „zákon  č. 596/2003 Z.z.“). Podľa § 3 ods. 11 zákona č. 

596/2003 Z. z. vo veci vymenúvania a odvolávania riaditeľa školy alebo riaditeľa 

školského zariadenia, ktorého zriaďovateľom je orgán podľa § 2 ods. 1 písm. b) až 

d), vystupuje za zriaďovateľa starosta obce, predseda samosprávneho kraja alebo 

riaditeľ regionálneho úradu školskej správy.  

V súlade s §3 ods. 2 zákona č. 596/2003 Z.z. zriaďovateľ do 30 dní odo dňa 

predloženia návrhu rady školy vymenuje riaditeľa alebo písomne odôvodní svoj 

nesúhlas s navrhnutým kandidátom rade školy. 

Návrh rady školy na vymenovanie riaditeľa nie je pre zriaďovateľa záväzný a  

primátor mesta nesúhlasil s navrhnutým kandidátom, Mgr. Zuzanou 

Majerníkovou do funkcie riaditeľky Centra voľného času. Dôvodom 

nevymenovania je nedostatočné preukázanie manažérskych schopností 

v predchádzajúcom funkčnom období. 

Písomné odôvodnenie nesúhlasu s navrhnutým kandidátom bolo doručené Rade 

školy (prevzala Mgr. Nikoleta Čáková, predsedníčka rady školy).   

(odpovedala Mgr. Mariana Gergelová, referentka metodiky prenesených kompetencií) 

 

Elena Žárska 

• Vyhodnotenie vyjadrení riaditeľky CVČ ku kontrole ÚHK č. 12/2023: 

V zmysle § 20 ods. 2 písm. c) zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite 

bol útvaru kontroly predložený písomný zoznam opatrení prijatých na nápravu 

nedostatkov a na odstránenie príčin ich vzniku pod názvom „Návrhy na riešenie 

zistených nedostatkov“ od pani riaditeľky CVČ Mgr. Zuzany Majerníkovej. 

Opatrenia sme akceptovali s výhradou priebežnej kontroly ich plnenia vzhľadom 

na skutočnosť, že niektoré sa budú uplatňovať v termíne do konca školského roka 
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2023/2024 alebo až od nasledujúceho školského roka 2024/2025. Taktiež bude 

predmetom priebežnej kontroly prijatých opatrení aj ich procesné prevedenie 

a efektívnosť.  

Ďalej sme komunikovali s odborným pracovníkom za účelom nápravy nesprávne 

určených platových tried tak aby bol napravený nesúlad so zákonom a spätne 

vyčíslený a vysporiadaný vzniknutý preplatok.  

Dodatočne sme opätovne preverili situáciu ohľadne prijímania peňažných 

prostriedkov v hotovosti počas mesiacov september a október 2023 a vychádzajúc 

z predložených pokladničných dokladov ako aj ďalších podkladov predložených 

riaditeľkou CVČ Mgr. Zuzanou Majerníkovou a hospodárkou CVČ 

konštatujeme, že v týchto dvoch mesiacoch nám neboli predložené doklady, ktoré 

by preukazovali prijatie finančných prostriedkov v hotovosti. Vychádzajúc z 

predložených podkladov neboli v týchto mesiacoch žiadne úhrady v hotovosti za 

prebiehajúce akcie.   

(odpovedal Mgr. Ing. Róbert Reichbauer, RSc., hlavný kontrolór) 

 

• Poďakovala všetkým pracovníkom mesta, ktorí vždy promptne konajú, keď ich dotazuje. 

 

• Ďalej poďakovala všetkým, ktorí sa zaslúžili o prípravu galavečera „Športovec roka“. 

 

Martin Hric 

• Nový zákon o zákaze parkovania na chodníkoch – žiada, aby mesto zakročilo aj na iných 

uliciach (Šancová a Jilemnického) podobne ako na Obrancov mieru, kde sú 

namaľované parkovacie miesta aj na chodníku.  

Vyznačenie parkovacích miest aj na chodníkoch bude súčasťou Parkovacej 

politiky mesta. Momentálne čakáme na predloženie hotového projektu na 

rozšírenú Centrálnu mestskú zónu. Po jeho schválení budú postupne vyznačované 

ďalšie parkovacie miesta v meste.  

(odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a TI) 

 

• Kedy sa začne s opravou ciest? – všíma sa hrozný stav ciest najmä v I. obvode  

Jedná sa celoplošnú opravu ciest, čo je investičná akcia, ktorú zabezpečuje referát 

výstavby v súlade s rozpočtom mesta, ktorú schválilo mestské zastupiteľstvo. 

Oprava výtlkov začne ihneď po ukončení verejného obstarávania.  

(odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a TI) 

 

Jozef Chynoranský 

• Upozornil poslancov, že sa blíži termín na podávanie majetkových priznaní za rok 2023. 

Termín je do 30.4.2024. 

 

Tomáš Pitoňák 

• Či sa nedá niečo urobiť s plánovaným parkoviskom na ulici Za koníčkom, navrhol iný 

pozemok za železnicou, vo výmere 18 000 m2, ktorý patrí štátu, aby sa parkovisko 

vybudovalo tam. 

Uvedený investičný zámer máme v územnom pláne spolu s prístupovou 

komunikáciou od Holubyho ul. (železničnej stanici) a od Drevárskej ul. uvedený 

ako verejnoprospešnú stavbu. V rámci projektu budeme už do zisťovacieho 
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konania riešiť emisnú a hlukovú štúdiu a dopad na priľahlé nehnuteľnosti. Ul. Za 

koníčkom by šírkovo nevyhovovala ani ako jednosmerná komunikácia, takže 

nebude uvažovaná ako prístupová komunikácia k parkovisku. Máme príležitosť 

uvedené parkovisko vybudovať z externých zdrojov. Spomínaný pozemok k.ú. 

Pezinok, parc. reg. C-KN č. 2895/10 s výmerou 18 537 m2 je vo vlastníctve 

Slovenskej republiky, v správe Slovenského pozemkového fondu, čo z časového 

hľadiska na vysporiadanie považujeme za nerealizovateľné, aby sme stihli 

oprávnené obdobie.  

(odpovedala Ing. Monika Hletková, vedúca referátu výstavby, realizácie a ŠFRB) 

 

Marián Šipoš 

• Ako sa budú riešiť výškové rozdiely na chodníkoch (verejných priestoroch, pozemkoch), 

ktoré patria mestu – napr. na Hrnčiarskej ul.? Vie vedenie mesta o tom, že sa to urobilo? 

Prebehli rokovania s mestom? Súhlasilo vedenie s takýmto riešením?  

Predmetný problém budeme komunikovať s majiteľmi rodinného domu a budú 

vyzvaný, aby vykonali nápravu.  

(odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a TI) 

 

• Organizačná štruktúra – dotaz na HK – pozrieť sa na efektívne vynaložené finančné 

prostriedky a priebeh verejného obstarávania  

V zmysle § 18f ods. 1 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení bude na 

júnovom mestskom zastupiteľstve predložený návrh plánu kontrolnej činnosti na 

2. polrok 2024. Do tohto návrhu plánu bude zaradená aj predmetná kontrola. 

(Mgr. Ing. Róbert Reichbauer, RSc., hlavný kontrolór) 

 

Eva Pilátová 

• Ďakuje p. Ákosovi Nagyovi za reagovanie na interpelácie z predchádzajúceho 

zastupiteľstva a ich promptné vyriešenie. 

 

• Ulica Vinice a Štúrova – dlhodobý problém, ale ulice sú vo veľmi zlom stave  

Jedná sa o celoplošnú opravu ciest, čo je investičná akcia, ktorú zabezpečuje 

referát výstavby v súlade s rozpočtom mesta, ktorú schválilo mestské 

zastupiteľstvo. Oprava výtlkov začne ihneď po ukončení verejného obstarávania. 

(odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a TI) 

 

• Na ulici Orešie majú problém s vodozádržnými opatreniami, požiadala, že keď sa budú 

riešiť, aby sa daná ulica do toho zahrnula  

Áno, vodozádržné opatrenia sa budú riešiť postupne, časom aj v Grinave. 

(odpovedala Ing. Renáta Klimentová, zástupkyňa primátora) 

 

• Požiadala o defibrilátor aj do Grinavy. 

Umiestniť jeden defibrilátor aj do Grinavy máme v pláne ešte tento rok. 

Pripravíme rozpočtové opatrenie na presun financií a požiadavku zrealizujeme.  

(odpovedal Viliam Slimák, vedúci referátu správy, prevádzky a údržby budov 

a objektov) 
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• Informovala, že dňa 2.4.2024 príde zástupkyňa primátora Ing. Klimentová do Grinavy 

a spoločne bude prebiehať debata o kanalizácií ( poslanecký deň ). 

 

Veronika Adamová 

• Dotazuje sa, či je možné, aby ráno pri ZŠ na Komenského ulici boli dvaja policajti 

namiesto jedného. 

Mestská polícia v ranných hodinách vykonáva dohľad v blízkosti šiestich 

školských zariadení. Personálne možnosti mestskej polície sú na predmetnú 

činnosť limitované. Po konzultácii s príslušníkom MsP  

/ p. Peter Urban/  vykonávajúci  prevažne  dohlaď pri školskom zariadení na ulici 

Komenského v Pezinku  je situácia na mieste zvládnuteľná aj  s jedným 

policajtom. Problémom je správanie rodičov /vodičov/, ktorí svojou činnosťou 

komplikujú situáciu pred školou. Navrhujeme účasť  príslušníka MsP 

na rodičovskom združení,  kde by rodičom vysvetlil spôsob konania a správania sa 

pred školským zariadením v ranných hodinách. V prípade ak nám to personálne 

možnosti dovolia, mestská polícia vyšle na ulicu Komenského dvojčlennú hliadku. 

Náčelník MsP Pezinok v rámci kontrolnej činnosti bude predmetnú lokalitu 

monitorovať. Pre optimálne nastavenie bezpečnosti v danej lokalite navrhujem 

osobné stretnutie. 

(odpovedal Mgr. Igor Schwarz, náčelník Mestskej polície) 

 

Tomáš Vlachovič 

• Myslenická ul. – či by sa dalo aspoň raz za mesiac vyčistiť vyústenie 

dažďovej kanalizácie. 

Mestský podnik služieb nemá potrebnú techniku a personál na čistenie predmetnej 

kanalizácie. Predmetná kanalizácia, respektíve vyústenie trativodu vznikol ako 

protiprávne konanie občanov. Mesto hľadá komplexné riešenie predmetnej 

situácie.  

(odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a TI) 

 

Tomáš Tahotný 

• Rieši sa odstránenie bilboardu na ulici L. Novomeského pri potoku?  

Na daný bilboard je platná nájomná zmluva a územie bude riešené komplexne 

v rámci pripravovanej parkovacej politiky.  

(odpovedala Ing. Renáta Klimentová, zástupkyňa primátora) 

 


